
Městská část Praha 6  

Úřad městské části  

 

 
 

Zápis 6 

Zápis z jednání Komise-pracovní skupina BESIP 
 

Termín konání:    21. 03. 2024 od 13.30 hod. 

Přítomni:   Ing. Jaromír Prouza, Bc. Zdeněk Kovanda DiS., 

   mjr. Ing. David Rovenský, Vratislav Filler, 

   Vladimír Šuvarina  

Omluveni:  Ing. Bc. Miroslav Sachl   
Hosté:    Ondřej Matěj Hrubeš 
 

 

PROGRAM: 

1. Zahájení setkání  
2. Podněty občanů na téma instalace sloupků bránící nedovolené parkování na chodnících 
3. Parkovací místa pro jednostopá vozidla 
4. Podněty k řešení ze strany členů komise 
5. Různé 

 
 
Předseda komise Ing. Jaromír Prouza přivítal přítomné členy a hosty a v 13.35 hod. zahájil jednání.  

 
2. Podněty občanů na téma instalace sloupků bránící nedovolené parkování na chodnících 

S odkazem na předchozí jednání Komise – PS BESIP byla členům komise představena funkční 
mapa se zanesenými body s informacemi od občanů, Městské policie, Policie ČR a MČ Praha 6 
o problémovém místě s navržením možného technického řešení.  Komise podrobně prošla 
jednotlivá místa a shodla se na následujícím: 

- podchytit technické znemožnění chybného parkování již v průběhu případných 
rekonstrukcí 

- podpořit občany k hlášení případných přestupků v parkování, především 
v nejproblematičtějších místech ul. Bělohorská (zde je také velké zaměření městské 
policie) 

- udělat revizi instalovaných sloupků a kamenů a případně sjednat nápravu (v řešení 
ODŽP) 

- vytvořit seznam míst, kde je třeba zabezpečení proti nelegálnímu parkování. Stanovit 
prioritní místa s rozložením do celého území Prahy 6, které budou postupně 
vypořádávány, dle vyčleněného rozpočtu MČ Praha 6. 

- představená mapa bude rozeslána členům komise a Odboru dopravy MČ Praha 6 
k prozkoumání a případnému doplnění. 
 

3. Parkovací místa pro jednostopá vozidla 
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Členové komise podrobně prošli aktuální stav navržených míst pro parkování jednostopých 
vozidel včetně sdílených kol a koloběžek na mapě, která vzešla z prvního jednání a je v průběhu 
času aktualizována a doplňována. V současné chvíli se zdá být kompletní oblast Bubenče, 
pracuje se na Babě+ Hanspaulce a Červeném Vrchu + Vokovicích. 
Členové se dohodli na postupném převedení mapy do systému GIS, aby s ní mohla pracovat 
veřejnost včetně poskytovatelů sdílených vozidel. 

 

4. Podněty k řešení ze strany členů komise 

I. Ondřej Matěj Hrubeš (MČ P6) vznesl dotaz na názor členů komise v otázce nákupu inforadarů, 
které poptávají občané Prahy 6 na problémových místech.  Informoval komisi o vzneseném 
požadavku na Magistrát hlavního města Prahy na instalaci radarů na území Prahy 6, bohužel se 
zamítavou odpovědí. Členové komise vyjádřili shodu na vhodnosti a smysluplnosti pořízení 
inforadarů z prostředků MČ. 

Hlasování:  pro 5 / proti 0 / zdrželo se 0 

   Komise – Pracovní skupina BESIP doporučuje RMČ Praha 6 navýšit počty umístěných inforadarů 
na svém území.   

 
II. Vratislav Filler (AutoMat) představil navržené možnosti řešení sjednocení cyklostezek v ulici 

Evropská jako celek. K tomuto návrhu proběhla diskuze a komise se shodla na postoupení této 
mapy s navrženým řešením k projednání na Odboru dopravy MČ Praha 6 tak, aby byla možná 
postupná implementace vhodného řešení do praxe. 

 
 

III. Vladimír Šuvarina (předseda Kmise pro dopravu a bezpečnost RMČ Prahy 6) informoval komisi o 
nutnosti zklidnění a zpřehlednění ulice Goetheo v návaznosti na umístění kulturního centra do 
zrekonstruované železniční stanice Praha- Bubeneč.  Komise se po diskusi shodla na vhodném 
řešení umístění zpomalovacích polštářů před / za přechod pro chodce.  

Hlasování:  pro 5 / proti 0 / zdrželo se 0 

 Komise – Pracovní skupina BESIP doporučuje RMČ Praha 6 schválit umístění zpomalovacích 
polštářů u přechodu pro chodce v ulici Goetheo. 

 
 

IV. Zdeněk Kovanda (Městská policie) seznámil členy s množstvím stížností občanů na parkování 
aut u ZŠ Vlastina, vozících děti z/do školy. Nárůst stejných stížností zaznamenal i radní O. M. 
Hrubeš na MČ Praha 6. Komise diskutovala nad možnostmi řešení.  
 

 
5. Různé  

O. M. Hrubeš (MČ P6), informoval o jednání radních pro dopravu jednotlivých MČ Prahy, kde bylo velké 
téma nevhodné parkování aut pro zásobování.  
 

Předseda komise poděkoval přítomným členům za účast a v 14.40 hod. jednání ukončil. 
 
Ověřil: Ing. Jaromír Prouza  
 
Zapsala: Jitka Bačkovská 


